
 
Schriftelijke vragen aan het college                

 
 

Reg. nr: 
(in te vullen door de griffie) 
Datum: 20 juli 2020 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Steller vragen: Marco Petri/PCG 
 
Onderwerp: toegankelijkheid Stadshaven voor minder validen 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:  
 
De fractie van de PCG heeft de volgende vragen: 

 
1. Is het college met de fractie van de PCG van mening dat toegang tot recreatieve 

voorzieningen zo veel mogelijk ook voor minder validen personen geschikt 
zouden moeten zijn? 
 

2. Kijkend naar de foto’s in de bijlage, is het college van mening dat de 
aangebrachte belemmeringen tegen voertuigen als fietsen en auto’s ook de minder 
validen die zich met een rolstoel voortbewegen zo niet van het wandelgebied 
gebruik kunnen maken?  Zijn over deze belemmeringen afspraken gemaakt met 
de havenmeester? Is er geen rekening gehouden met minder validen? 
 

3. Gaat het college samen met betrokkenen kijken welke aanpassingen hier z.s.m. 
aan kunnen worden gedaan? 

 

4. De PCG vindt het beschamend dat hier blijkbaar niet voldoende over is nagedacht 
en wil dat deze situatie nog deze zomer wordt opgelost zodat onze minder validen 
inwoners en bezoekers in onze gemeente het bezoeken van de 
stadshaven/binnenstad niet belemmerd wordt. 

 

 
De fractie van de PCG is benaderd door een minder valide die zich ergerde dat hij met zijn 
rolstoel / invalide fiets geen toegang had tot het recreatieveld aan de stadshaven. Ook 
constateerde hij dat minder validen bezoekers die aankomen met een boot en aanleggen aan 
de steiger geen toegang hebben tot de binnenstad en zo noodgedwongen op hun boot moeten 
verblijven. Dat kan toch niet de bedoeling zijn? Op emails richting de havenmeester wordt 
helaas niet gereageerd. 
 
Marco Petri/PCG 
 
 


